



Protokoll fört vid Österlens Vattenråds styrelsemöte 2021-04-16, kl. 09.00-12.00, digitalt

Deltagande via länk: Tina Bergström-Darrell, Jonas Dahl, Maria Adolfsson
Hans-Olof Höglund, Kenneth Strömbeck, Karin Bergendal, Therese Parodi, Vibeke Lirås,
Mats Arnoldsson, Peter Bentzer, Christian Holst, Qalinle Dayib, Ronny Hammar,
Mikael Ulvhult (tom punkt 18) Jenny Davidsson.

Ej anmält återbud: Sven Sassersson

1. Mötets öppnande
Hans-Olof hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat
2. Val av justerare
Kenneth Strömbeck tillsammans med Hans-Olof valdes till att justera dagens protokoll
3. Godkännande av dagordningen
Under punkten Övrigt lades till: Mats Arnoldsson ang. Calluna rapporten, Rösträtt gällande projekt, åtgärdsprogram, Qalinle Dayib efterlyser strategin gällande flödesrapporter.
Mötet beslöt att godkänna dagordningen med dessa tillägg.
4. Föregående mötesprotokoll
Mats var missnöjd med att Calluna rapporten inte fanns med på dagens möte.
Hans-Olof förklarade att dagens möte hade redan så många punkter så det rapporten får avvaktas.
Diskussion kom upp om den kan finnas med vid årsstämman, Hans-Olof kollar detta.
Mötesprotokollet från den 2021-02-19 genomgicks och lades till handlingarna.
5. Ekonomi
På företagskontot finns 129 852,29 kr och på recipientkontot 161 561 kr.
Jenny Davidsson Ek.avd. Simrishamn presenterade sig. Jenny är den som kommer att sköta ÖVR:s ekonomi, fakturering, resultat- och balansräkning. Jenny har sedan ett antal år gjort boksluten men faktureringen tillkommer.

Maria har gjort förslag på en överenskommelse med Simrishamn kommun.
Tina skickade ut förslaget via mejl under mötet.

6. Kassör eller kontaktperson för ekonomin
Beslöts att Maria kvarstår som kassör och att Jenny Davidsson blir adjungerad till våra styrelsemöten från ekonomiavdelningen Simrishamns Kommun.
7. Ekonomiska befogenheter för Therese Parodi
Hans-Olof och Per Håkansson (NKT) tar fram förslag kopplat till pågående projekt.
8. Ersättning till webmaster och förslag till nytt avtal
Diskussion pågår med Richard Nilsson (webmaster) hur ett avtal skall se ut.
Beslöts att bordlägga frågan
9. Nya medlemmar, medlemsavgift och fakturering
Inga nya medlemmar fanns för godkännande.
Medlemsavgiften är för 2021 200 kr.
Medlemsavgiften för 2022 kommer att fastställas av stämman den 28 maj.
Faktureringen skall ske per kalenderår.
Avgiften för recipientkontroll (SRK) är indexreglerat.
Fakturering skall ske kalenderår och då för 2020 och 2021 samtidigt.
10. Avtal, förslag från beredningsgruppen
Kenneth informerade hur långt gruppen har kommit i sitt arbete.
Frågan vad som behövs vara med för recipientmedlemmar, Vibeke tittar på detta.
Beslut att även Vibeke skall ingå i beredningsgruppen.
11. Årsstämman den 28 maj
Beslöts att stämman skall hållas vid Vantalängan mellan kl. 10.00-12.00.
Förslag till dagordningen presenterades av Tina.
Hans-Olof tog in synpunkter gällande arbetsplan som han gör klart och skicka ut till styrelsen. När den är klar får en budget sättas.
Beslöts att bjuda deltagarna på någon form av förtäring efter mötet.
När kallelsen och underlag skickas ut skall detta med förtäring presenteras och anmälan till stämman göres till Tina.
12. Remisser
Inga remisser för besvarande.
13. Beslut Vattenatlas
Styrelsen beslöt att ansluta ÖVR sig till Vattenatlas. Första året är kostnadsfritt därefter en avgift på ca 15 000 kr.
Simrishamn Kommun och VA Bolaget behöver i så fall lägga in data. Maria jobbar med detta.

14. LOVA-gemensam samordnare

Jonas Dahl har fått formellt svar ang. LOVA med beloppet 4 500 000 kr, Simrishamn bidrar med 20 %. 3-4 projekt är på gång bl.a. våtmarker vid Tommarpsån.

Inga pengar från LONA just nu men det kommer säkert pengar att söka framöver.

Therese hade ett projekt gällande Holmabäcken (Verkån) men detta projekt har tagit över av Länsstyrelsen (projekt 39).

Therese har även sökt 270 000 kr gällande lokalt åtgärdsprogram Holmabäcken, dessa pengar har kommit.

Therese jobbar med ett ramavtal gällande konsulter för Tomelilla, Simrishamn och Ystad, båda vattenråden.

Mats Arnoldsson tog upp Calluna rapporten som innehåller både Verkån och Tommarpsån och att det är bra att ta rapporten till sig för kommande projekt.

Styrelsen höll med om detta.

15. Samarbetsavtal ÖVR – NKT för gemensamma projekt

Therese har tagit fram ett utkast gällande brev till samtliga kommuner inom ÖVR och NKT med finansiell insats, avtalsförslag och projektbeskrivning för Therese.

Frågor ställdes till Therese och mötesdeltagarna uppmanades att skicka in sina förslag till Therese. Arbetet med detta fortsätter i beredningsgruppen ÖVR-NKT. Det kom upp att när allt är klart är det en fördel om Therese besöker samtliga kommuner och presenterar underlaget.

16. Fiskräknare Länsstyrelsen

Therese informerade att Länsstyrelsen kommer att sätta upp mobil fiskräknare vid Bjärsjömölla, Tommarpsån under ett års tid. Därefter flyttas fiskräknaren till Kungsmölla/Bengtsmölla vid Verkån.

17. Övriga aktiviteter

Finns inga övriga aktiviteter

18. Bordlagda ärenden

Det fanns inga bordlagda ärenden att lyfta

19. Övrigt

Mats Arnoldsson fråga gällande rösträtt vid vattenkontrollverksamhet vilket finns i rådets stadgar, styrelsen funderar vidare om detta.

Christian lyfte frågan gällande översvämning i Eljaröds bäcken i Verkån. Svar har kommit att det inte är någon fara för utsläpp i Verkån. Spolbilar har varit på plats.

Qalinles fråga gällande strategin gällande mätningar för vattenflöden, ÖVR gör inga sådana mätningar.

Kenneth tog upp förslag att anordna seminarium kopplas till studiebesök för styrelsen utveckling.

20. Nästa möte

Nästa möte är årsstämman den 28 maj därefter ordinarie styrelsemöte den 27 augusti.

21. Avslutning

Hans-Olof tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:

Tina Bergström-Darrell

Justeras:

Hans-Olof Höglund

Justeras:

Kenneth Strömbeck